



ऑयल इंडिया लिमिटेड

(भारत सरकार का उद्यम)

Oil India Limited

(A Government of India Enterprise)

Conquering Newer Horizons

**La Sablière, Immeuble FIDJI,
près de la Cour Constitutionnelle
BP: 23134 Libreville, Gabon
Tel: (241)-442992/ 04515107
E-mail: oilgabon@gmail.com**

EXPRESSION OF INTEREST

EOI REF: OIL/GABON/EOI-04

DT.19/11/2014

Oil India Limited, Gabon Project, Libreville, Gabon, invites **Expression of Interest (EOI) for Processing & Interpretation of 2D Seismic Data acquired for Block Shakthi-II (G4-245), Gabon.** Interested Parties having relevant experience and expertise (**details are available at OIL's website-www.oil-india.com**) are invited to submit their EOI(s) in English as well as French language at e-mail id: **oilgabon@gmail.com** within **19.12.2014**. The hard copies of the same should be made available before due date through courier/post to the following address:

**General Manager
GABON Project,
OIL INDIA LIMITED,
La Sablière, Immeuble FIDJI
(près de la Cour Constitutionnelle)
Libreville. B.P. 23134
Tel No.: (241) - 442992 /03005053**



ऑयल इंडिया लिमिटेड
(भारत सरकार का उद्यम)
Oil India Limited
(A Government of India Enterprise)

Conquering Newer Horizons

La Sablière, Immeuble FIDJI,
près de la Cour Constitutionnelle
BP: 23134 Libreville, Gabon
Tel : (241)-442992/ 03005053
E-mail: oilgabon@gmail.com

MANIFESTATION D'INTERET

EOI REF: OIL/GABON/EOI-04

DT.19/11/2014

Oil India Limited, Gabon Projet, Libreville-Gabon, lance un appel à la **Manifestation d'Intérêt pour le Processing et l'Interprétation des Données Sismiques 2D Acquises pour le Bloc Shakthi-II (G4-245), Gabon**. Les parties intéressées ayant une expérience et une expertise avérées (les détails sont disponibles sur le site web de OIL : www.oil-india.com) sont invitées à soumettre leur manifestation d'intérêt aussi bien en Anglais qu'en Français à l'adresse e-mail : oilgabon@gmail.com jusqu'au **19/12/2014**. Les copies de celle-ci devraient être disponibles avant la date limite par courrier / poste à l'adresse suivante :

**Directeur Général
GABON Projet,
OIL INDIA LIMITED
La Sablière, Immeuble FIDJI
(Près de la Cour Constitutionnelle)
Libreville. B.P. 23134
Tel N°.: (241)-442992/03005053**